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Abstract
This study aims to ensure that the public service operates in the best

conditions. Since the field of public procurement is a vital area for corruption
in all its forms, it is not possible to guarantee the integrity of public
procurement and the proper management of public funds without judicial
oversight. Therefore, the Algerian legislator has set legal controls for the
procedures stipulated in Presidential Decree 15/247 such that in the event of a
violation or Law 23/12, failure and to respect methods that do not conform to

the texts and legislation related to public procurement, the transaction may be
subject to nullity and termination of the contract.

Word key:
- Public transactions - law - decision - contract.

Résumé:

Cette étude vise a garantir que le service public fonctionne dans les
meilleures conditions. Le domaine des marchés publics étant un lieu privilégié
de corruption sous toutes ses formes, il n’est pas possible de garantir 1’intégrité
des marchés publics et la bonne gestion des fonds publics sans contrdle
judiciaire. Ainsi, le législateur algérien a établi des contrdles légaux pour les
procedures prévues par la loi 23/12, et le décret présidentiel 15/247 de sorte
qu'en cas de violation ou de non-respect des methodes non conformes aux
textes et a la législation relatifs aux marchés publics, la transaction peut étre

sujette a nullité et a résiliation du contrat.

Les mots clé:
- Transactions publiques - droit - décision - contrat.




